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Economy اورهال پالایشگاه هفتم پارس 
جنوبی با تکیه بر توان ایرانی

مدیرپالایشگاههفتممجتمعگازپارسجنوبی
ازآغازعملیاتتعمیراتاساسیسال۱۴۰۴
باهدفحفظپایــداریتولیــدگازوارتقای
کیفیتمحصولاتازابتــدایخردادخبرداد.
بهگزارششــانابهنقلازشرکتمجتمعگاز
پارسجنوبی،مهردادعبدیبااشارهبهاستفاده
ازتوانداخلیدرعملیاتتعمیراتاساســی
)اورهال(اظهارکرد:تاکنونبیشاز۹۵درصد
نیازهایپالایشگاهازسویشرکتهایداخلی
تأمینشدهوتعمیراتاساســیامسالنیزبا
بهرهگیریصددرصدیازقطعاتوتجهیزات
ساختداخل،گامیمهمدرمسیرتحققشعار
»سرمایهگذاریبرایتولید«بهشمارمیرود.

مدیرعامل پالایشگاه اصفهان:

۷۰ درصد فرآورده های 
پالایشگاه اصفهان استاندارد 

یورو ۵ است
مدیرعاملپالایشگاهاصفهانباتأکیدبراینکه
بیشاز۷۰درصدفرآوردههایاینپالایشگاه
مطابقاســتانداردهاییوروارتقایافتهاست،
گفت:روزانهحدود۱۵میلیونلیتربنزینیورو۵
و۲۵میلیونلیترنفتگازدرپالایشگاهاصفهان
تولیدمیشود.غلامرضاباقریدیزجدرگفتوگو
باخبرنگارشانابابیاناینکهپالایشگاهاصفهان
باسهمبیشاز۲۰درصدیدرتصفیهنفتخام
وتأمینفرآوردههایموردنیازکشــور،نقشی
راهبردیوکلیدیدرصنعتنفتایفامیکند،
اظهارکرد:اینپالایشگاهباتوجهبهحجمبالای
مبادلاتوگردشمالی،سهمقابلتوجهیدر
پرداختمالیاتبرعملکــردوارزشافزودهدر
استاندارد،بهگونهایکهسالانهبیشاز۶تا۷
هزارمیلیاردتومانازدرآمداینپالایشگاهبهاین

موضوعاختصاصمییابد.

صادرات ۵ هزار تن کالا با کد 
اختصاصی بندر خشک ریلی

معاونامورگمرکیگمرکگفت:امســالدر
گامنخست۵هزارتنکالاباکداختصاصیبندر
خشکریلیصادراتشدکهباتوجهبهموقعیت
جغرافیاییبندر،حملریلیو...نقشبسزاییدر
تسهیلتجارتخواهدداشت.بهگزارشخبرنگار
مهر،علیاکبرشــامانیمعــاونامورگمرکی
گمرکایراندرمراســمافتتاحفازتکمیلیو
استقرارپایانهبندرخشکریلیتهران-آپرینبا
اشارهبهظرفیتهایترانزیتیجمهوریاسلامی
ایراناظهارکرد:یکیازمهمترینومؤثرترین
سازمانهادرفرایندتجارتگمرکاست.گرچه
همــکاریراهآهنوگمــرکدرمنطقهبندر
خشکریلیآپریندرسال۱۴۰۳آغازشد،اما
هماکنونبرایاینبندرخشککداختصاصی
ایجادشــدهواینگمرکمیتواندبهصورت
مستقلفعالیتهایتجاریشــاملواردات،
صادراتوترانزیتراقویترازقبلدنبالکند.
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اختتامیهجشنوارهملیطراحیطلاوجواهراستان
اصفهــانباحضــوراســتانداروداورانملیوبین
المللیدراتاقبازرگانیاصفهانبرگزارونفراتبرتر
جشنوارهملیطراحیطلاوجواهراستانمعرفی
ولوحوتندیسدریافتکردنــد.همچنیندراین
مراسم،ازنشــانملیجغرافیایی»النگویطلای

اصفهان«رونماییشد.
مسیرهای روشنی برای فعالان عرصه طلا و 

جواهر 
مهدیجمالینژاداســتانداراصفهاندراختتامیه
جشــنوارهملیطراحیطلاوجواهرگفت:بهرغم
همهظرفیتهابهویژهدرحوزهسنگهایزینتی
کهدراستانوکشوروجوددارداماگامهایناچیزی
دراینزمینهبرداشتهشــدهاست.ویبابیاناینکه
مسیرهایروشــنیبرایفعالاناینعرصهوجود
داردامادراینزمینهنیازبــههمدلیداریم،گفت:
درصورتتوجهبهاینموضوعدرسیاســتگذاری
هاازآنجاکهاینصنعتارزآوریفوقالعادهزیادی
دارد،میتواندجایگزینبسیارخوبیبراینفتوسایر
منابعملیودرآمدهایکشورباشد.استانداراصفهان
افزود:اصفهان،ازگذشتههایبسیاردورصنعتگران
بسیارارزشمندوقابلیدرحوزهطلاسازیداشتهو
حرفهایبســیاریبرایگفتندراینزمینهدارد.
جمالینژادمتذکرشد:حرکتانفرادیومجزابدون
داشتننقشهراهدراینزمینهنتیجهبخشنخواهد
بود،بههمینخاطرتدویننقشهراهوسندتوسعه
دراینزمینهودرراســتایمشخصشدنزنجیره
ارزشطلا،جواهروگوهرسنگازاهمیتویژهای
برخورداراستوکمکبسیاربزرگیبهمامیکند.
ویادامهداد:برگزاریچنینجشنوارههاییبرای
شبکهسازیوبرقراریارتباطبینفعالاناینحوزه
ازاهمیتویژهایبرایپیگیریاموروطرحمطالبات
برخورداراست.استانداراصفهانخاطرنشانکرد:
بهعنواناســتانداراطلاعدقیقیازمطالباتاصلی
فعالاناینحوزهندارمامادرصورتیکهاینشبکهها
ایجادومطالبهگریبیشتریازمدیرانملی،استانی
ومجموعههایذیربطانجامشــود،تاثیربسیاری
درایجادزنجیرهارزشوآمادهســازیســندبرای
اینصنعتفوقالعادهارزآورخواهدداشــت.وی
افزود:۳۵درصدتولیدکنندگانمصنوعاتطلادر
استاناصفهانهستندوایناستانظرفیتتبدیل
شدنبهقطبتجهیزاتطلاســازیوصادراتاین
محصولاتبهکشــورهایاروپاییراداردامابااین
همهظرفیتوشــرایطمســاعدیکهدراستانو
کشــورمابرایفعالیتدراینزمینــهوجوددارد
متاسفانهاینعرصهموردکمتوجهیقرارگرفتهو
بسترهایلازمبرایرشدآنفراهمنشدهاست.وی
هزینهراهاندازیپایینواشــتغالزاییبالایکارگاه
هایطلاســازیراازمزیتهایاینحرفهعنوان
کردوگفت:طراحیمناسبنیزازدیگرمزیتهای
رقابتیبرایصادراتمحسوبمیشودکهباتوجهبه
سبقهصنعتیوهنریایناستان،بایدازاینمزیت
بهترینبهرهبرداریراکرد.محسنطلاییمینایی
رییسانجمنتولیدکنندگانوصادرکنندگانطلا،
جواهروسنگهایقیمتیاصفهاننیزدراینمراسم
گفت:اینجشنوارهباشرکتطراحانیاز۲۹استان
ایرانوچهارکشوردنیابرگزارشد.ویبابیاناینکه
قضاوتآثارارائهشدهدرجشنوارهبرعهده۶داوربین
المللیازکشورهایایتالیا،اسپانیا،استرالیاوهنگ
کنگبود،افزود:اینجشنوارهدر۲سطححرفهای
وآماتــورودر۲بخشطراحیدســتیوطراحی
نرمافزاریبرگزارشد.ویخاطرنشانکرد:»ایدههای
درخشانشما،آیندهجواهراتایرانرامیسازد«به
عنوانشعاروچشماندازجشنوارهانتخابشدهبود
کهباهدفجشنوارهیعنیشناســاییوحمایتاز
استعدادهایبرترطراحیوپیوندمیانهنر،صنعت

وبازار،همخوانیداشت.

بامسئولان
ظرفیت نیروگاه های تجدیدپذیر به ۱۷۱۰ مگاوات رسیدکاهش ۸۴ درصدی صادرات ایران به کره جنوبی

اگرچهدرسال۲۰۲۴صادراتغیرنفتیایرانبهکرهجنوبیبارشد۱۸۰درصدیمواجهبودهاستامااینمیزاندرچهارماهنخستسال
۲۰۲۵کاهش۸۴درصدیداشتهاست.بهگزارشخبرگزاریمهر،اتاقمشترکایرانوکرهجنوبیبراساسآماررسمیمنتشرشدهاز
سویانجمنتجارتبینالمللیکرهجنوبی)KITA(دربارهروابطتجاریایرانوکرهجنوبیگزارشداد:درچهارماهنخستسال۲۰۲۵،
نشانمیدهدمیزانصادراتکرهجنوبیبهایرانبهرقمنزدیکبه۵۵میلیونو۶۵۲هزاردلاررسیدهومیزانوارداتازکشورماننیز
بررویعدد۵۰۵هزاردلارایستادهکهنسبتبهمدتمشابهسالقبلگویایکاهش۸۴درصدیاست.براساساینگزارشدرسال
۲۰۲۴،صادراتغیرنفتیایرانبهکرهجنوبیبارشدچشمگیر۱۸۰درصدینسبتبهسالپیشازآنمواجهشدهوبه۸.۶میلیوندلار

رسید.اینرشدعمدتاًناشیازافزایشصادراتکالاهاییمانندکنسانترهمس،پلیاتیلن،خشکباروزعفرانبودهاست.

رئیسسازمانانرژیهایتجدیدپذیروبهرهوریبرقایرانگفت:ظرفیتنیروگاههایتجدیدپذیربه۱۷۱۰مگاواترسیدهودرمدت
دولتچهاردهم،۵۱۴مگاواتبهظرفیتایننیروگاههاافزودهشدهاست.بهگزارشایسنا،محسنطرزطلبدرنهمینکنفرانسبین
المللیانرژیهایتجدیدپذیروششمیندورهجایزهانرژیهایتجدیدپذیربااشارهبهاینکهظرفیتایجادشدهدردولتچهاردهم
نسبتبهقبلازآن۴۲درصدبیشترشدهاست،اظهارکرد:دردودههگذشتهظرفیتافزایشیافتهتجدیدپذیرهازیر۵۰مگاواتسالانه
بود،امادردولتچهاردهمماهانه۵۰مگاواتبهاینظرفیتافزودهشدهاست.ویبابیاناینکهتلاشبرایناستکههرهفته۵۰مگاوات
بهظرفیتموجودانرژیهایتجدیدپذیراضافهشود،گفت:ازهفتههایآتیکارگاههایاحداثنیروگاههایتجدیدپذیردرسراسر

کشورفعالمیشوند.
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چندوقتپیشمعاوندومایروسیهطی
ویدیوییصراحتااعلامکردکههندوانه
ایرانرانخریدچوننیتراتبالاییدارد.
اودربازاری،هندوانهبهدســتوروبه
دوربین،میزاننیتراتهندوانهایرانیرا
تستمیکندوبعدهمباقاطعیت،نسبت
بهسرطانزابودناینمحصولکشورمان
هشدارمیدهد.چندروزبعدازآنصداو
سیماهمطیبرنامهایکهتستنیترات
هندوانهوتوضیحاتبرخیازمسئولین
وزارتجهادکشاورزیرانشانمیداد،
ســعیکردتاخیالمردمراازاینبابت
راحتکنندکهبالاخرههندوانهبخورند
یانه،آنهمدراینگرمــایبهاری.اما
بهنظرهمانویدیــویاولکارخودش
راکردوباعثشــدتامردمهمچنانبا
»تردیدوشــاید«بهســمتخریداین
میوهدوستداشــتنیبروند.چهاینکه
تحقیقاتمیدانیمادرروزهایاخیراز
بخشهایمختلفبازارهایمیوهوتره
بارتهرانوحتیوانتیهایکنارخیابان
نشانمیدهد؛فروشهندوانهنسبتبه
فصلمشابهدرسالگذشتهکمترشده
است.یکیازکســبهبازارمیوهوترهبار
ضمنگلایهازنرخقیمتهامیگفت:
مردمازماطلبکارمیشوندکهچرامیوه
آنقدرگراناست،وقتیماخودمانازمبدا
گرانمیخریمچطورمیتوانیمپایینتر
ازآنبفروشــیم؟.تازهالانباحرفیهم
کهآنآقایروسیزده،هندوانههایمان
مثلهرسالچندانمشتریندارد.یعنی
همبایدگرانبخریــموهمضررفروش

نرفتنشرابدهیم.
درگوشهدیگریازخیابانهایتهران
باچندنفرازفروشندگانهندوانهوانتی
همصحبتکردیم،یکیازآنهابادست
هندوانهایکهظاهراگندیدهشدهبودرا
برداشتوگفت:خداوکیلیکاروکاسبی
ماراببینید،تویایــنگرماوگرانیبار
انگارکهپولمــانرادرچــاهانداختیم،
ملتمیآیندیکنگاهــیمیکنندو
میروند.والاماخودمــانهرروزداریم
همینهندوانهرابرایزنوبچههایمان
هممیبریم،سرطانهمنگرفتیم....در
ادامهموضوعرابادونفرازکمیســیون
کشاورزیویککمیســیونبهداشت
مجلسشــورایاســلامینیزمطرح

کردیم.
محمدجــوادعســگریرئیــساین
کمیسیوندرخصوصآنچهدرویدیوی

مذکورتوسطمعاوندومایروسیهعنوان
شده،گفت:دربرنامههفتمتوسعهنظارت
برتولیدمحصولاتکشــاورزیبرعهده
وزارتجهادکشــاورزیتعیینشــده
یعنیدربحثتولیدمحصولاتارگانیک
ورعایــتدوره»کارنــس«محصولات
کشاورزینظارتکند.امامتاسفانهعدم
نظارتباعثشدهتاآسیبجدیبهبحث

تولیدواردشود.
اوکهادعــایمطرحشــدهراردنکرد،
ادامهداد:ازطرفیبحثمربوطبهبستر
سازیصادراتماناست،بالاخرهفضای
پیرامونیوبازارهــایمنطقهایراباید
تصاحبکنیماماچــوننظارتیانجام
نشدهودقتنشــده،میبینیمکهاین
اتفاقافتادمخصوصــادربحثهندوانه
هممجموعههاییکهدرخارجازکشور
نســبتبهمحصــولاتمــاوهندوانه
علاقمندبودندالاندچارچالششدند.

رئیسکمیسیونکشــاورزیمجلس
شورایاســلامیاضافهکرد:الانمیزان
بسیارزیادیهندوانهرویدستتولید

کنندگانماندهاست.
اودرتوضیحاتبیشترراجعبهاستفاده
ازنیتراتدرمحصولاتکشاورزیگفت:
یکقاعدهایداریمتحتعنوان»رعایت
کارِنسمحصولاتکشاورزی«،کهاگر
سمیاکودیدادهمیشودحداقلتا۲۴
و۴۸ساعتنبایدبرداشتیصورتگیرد
تاآنسمومدفعشود.متاسفانهایننکته

رارعایتنکردندومشکلایجادشد.

ازعسگریپرسیدیم»آیااحتمالاعمدی
درکاربودهاســت؟«جوابداد:نه،این
کشــاورزانبندگانخداطبیعیاست
کهبالاخرهگرفتارنــدومجبورندتولید
محصولداشتهباشــند،امااینوظیفه
جهادکشاورزیاســتکهبایدنظارت
انجامدهد.یعنیبعداز۲۴تا۴۸ساعت
پسازسمزدنوکوددادنبایدبرنحوه
برداشتمحصولبرایصادراتنظارت
میکردنــدکهنکردند،یعنــینبایددر
اینبازهزمانیکهبهمحصولکودوسم

زدهاندبرداشتیصورتگیرد.
مردم به شایعات توجه نکنند
واماعلیرضاعباســیعضواین
کمیســیون،ادعایمطرحشدهمعاون
دومایروســیهراردکردوگفت:اینکه
شــایعهاییکجاییمطرحمیشودو
مردمرامضطربمــیکندنبایدخیلی

بهآندامنبزنیم.درســال۱۴۰۰هم
محصولفلفلماازروسیهبرگشتداده
شدودلیلشراهمگزارشافزایشسم
عنوانکردند.ولیهمانموقعهموقتی
ورودکردیماصلاافزایشسمنبودبلکه
یکســمخاصیراکهماجزوســموم
ممنوعهنمــیدانیــمراآنهاممنوعه
اعلامکردهبودند.ویافزود:درحالیکه
همانمحصولبهکشــورهایدیگرهم
صادرمیشدوآنهاهماینسمومجزو
سمومممنوعهشــاننبودولیروسیه
ازچندماهقبلآنســمراجزوسموم
ممنوعهاعلامکــردهبود.نمایندهکرج
توضیحداد:درحوزهکشــاورزیبرای
افزایشعملکرددرحوزههایمختلف،
کشاورزانازترکیباتمختلفاستفاده
میکندتاعملکردراافزایشدهند.یکی
ازاینروشهااســتفادهازکوداست،که
یاکودهایعالیهســتندیــامعدنیو
شیمیایی.کودهایعالیکههیچمشکلی
نداردوانجاممیشود.کودهایمعدنی
وشیمیاییکهاستفادهمیشودگاهی
ممکناستشائبههاییرابهوجودبیاورد
کهحدمجازمادهشیمیاییاینمحصول

بالاستیاپاییناست.
ویادامهداد:دراینبخشدرحوزهغذا
وداروومشخصاقســمتغذایوزارت
بهداشتمتولیداریمواینموضوعات
راپیگیــریمیکند.درابطهباســموم
همچونازسمهماســتفادهمیشود
تامحصولآفــتنزنــد،گاهیممکن

استباقیماندهسمهمداشتهباشیمو
افزایشپیداکند.بنابرایندرحوزهمواد
شــیمیایی،غذاودارواینموضوعاترا
بررسیمیکندوگزارشیکهنشاندهد
کهاینهاازحدمجازبیشــترهستند

چنینگزارشیرانداریم.
عباســیصحبتهایشرااینگونهادامه
دادکه،هرکســیمیتواندهرادعایی
داشتهباشد.حتیبعضیاوقاتبعضیاز
گزارشاتکهمطرحمیشودبرایدویا
سهآزمایشگاهمختلفارسالمیشودتا

راستیآزماییصورتگیرد.
ویتاکیدکرد:مردممطمئنباشندکه
سلامتشانبسیاربرایمتولیاناهمیت
داردازاینجهتدربرنامههفتمســه
بندمختلفرابرایشناسنامهدارکردن
محصولاتکشاورزیقیدکردیم.لذابه
عنوانفردیکهدرحوزهکشاورزیهم
فعالیتدارممیخواهمبگویمکهمردم
بابتایننوعکلیپهانگراننباشــند.
ضمناینکــهمعاونتمربوطــهجهاد
کشــاورزیاینموضوعراکاملاتکذیب
کرد.اینعضوکمیســیونکشــاورزی
همچنیناعلامکرد:اینکههندوانهایبه
خاطراینمشکلبرگشتدادهشدهباشد

تاالانموردیرانداشتیم.
شاید یک موردی هم درجایی 

باشد اما محدود است
حســنحســننتاجصلحــدارعضو
کمیسیونبهداشتپارلماننیزدرپاسخ
بهاینکهآیاتحقیقاتــیدربارهماجرای
هندوانهصورتگرفتهاســت؟؛گفت:
بادبیرکمیتهســلامتغذاییکهاتفاقا
خودشمتخصصگوارشوکبداســت
نشســتیانجامدادیم؛جلساتدرحال
برگزاریاستوباتوجهبهعملکردیکه
وزارتبهداشتودرماندراینخصوص
داردمیتوانمبهمــردماطمینانخاطر
بدهمکهاصلانگراننباشــند.ویادامه
داد:البتهشــایددرجایییــکاتفاقی
همافتادهباشــدولیهمهگیرنیستو
نمیتوانیمآنرابههمهباغاتهندوانه
تســریبدهیم.بههرحالشایدمصرف
سمومکشاورزیمابعضاچندانعلمی
ودقیقنباشــدوبهصورتسنتیانجام
شودوهمینمسالهدامنگیربعضیاز
کشاورزانشود.نمایندهبابلبیانداشت:
بههرحالممکناستیکبارمسالهای
برایبرنجیامثــلاپرتقالیافلفلایجاد
شودامااینکهبگوییمتمامموادغذایی
کشورمشکلدارداشــتباهاست،خود
منوخانوادهامدیشبهندوانهخوردیم.
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هندوانه معمای شیرین یا مناقشه تلخ!

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای 
اسلامی: یک قاعده ای داریم تحت عنوان 
»رعایت کارِنس محصولات کشاورزی«، 

که اگر سم یا کودی داده می شود حداقل 
تا 24 و48 ساعت نباید برداشتی صورت 
گیرد تا آن سموم دفع شود. متاسفانه این 
نکته را رعایت نکردند و مشکل ایجاد شد.

 آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت ریسندگی و بافندگی کنف اصفهان 
)سهامی خاص( به شماره ثبت 705 و شناسه ملی 10260128892

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت دعوت می شود در جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت که در روز چهارشنبه مورخ 1404/03/28 ساعت 5 بعدازظهر در محل شرکت 
واقع در کیلومتر 2 جاده اصفهان- تهران، خیابان ششم، منطقه صنعتی محمودآباد تشکیل می گردد حضور به هم رسانند.

دستور جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه:
1- استماع گزارش هیئت مدیره.

2- استماع گزارش بازرس.
3- بررسی و تصویب ترازنامه و صورت حساب سود و زیان سال مالی منتهی به 1403/12/29.

4- بررسی و تصویب خط مشی برای آینده شرکت و مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی عادی سالیانه می باشد.
5- انتخابات بازرس قانونی شرکت.

هیئت مدیره شرکت ریسندگی و بافندگی کنف اصفهان6- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار

 آگهی دعوت مجمع عمومی عادی شرکت خدماتی شهرک صنعتی نجف آباد یک 
)سهامی خاص( به شماره ثبت 3630 و شناسه ملی 14003926717

با رعایت قانون تجارت و قانون نحوه واگذاری مالکیت و اداره امور شهرک ها و نواحی صنعتی، بدینوسیله از کلیه سهامداران یا نمایندگان قانونی 
شرکت خدماتی شهرک صنعتی نجف آباد یک )سهامی خاص( و همچنین صاحبان صنایع طرف قرارداد با شرکت شهرک های صنعتی استان 
اصفهان مستقر در شهرک صنعتی نجف آباد یک و نمایندگان قانونی آنان دعوت به عمل می آید که در جلسه مجمع عمومی عادی که در ساعت 
9 صبح روز یکشنبه مورخ 1404/03/18 در محل شهرک صنعتی نجف آباد یک، فاز 2، خیابان فولاد شرقی، کدپستی 8516957141 ساختمان 

شرکت خدماتی برگزار می گردد حضور به هم رسانید.
دستور جلسه:

1- استماع گزارش هیئت مدیره
2- استماع گزارش بازرس در خصوص سال 1403

3- بررسی و تصویب صورتهای مالی 1403
4- انتخاب بازرس قانونی سال 1404

مقام دعوت کننده: هیئت مدیره شرکت5- سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی عادی می باشد.

آگهی تشکیل مجمع عمومی عادی سالیانه )نوبت دوم( شرکت خدماتی شهرک صنعتی 
رضوانشهر)سهامی خاص( به شماره ثبت 628 و شناسه ملی 14004377946

 با توجه به اینکه مجمع نوبت اول ) موضوع آگهی دعوت منتشره در روزنامه نســل فردا مورخ 1404/02/18 ( به حد نصاب قانونی نرسید و تشکیل نگردید،
بدین وسیله از کلیه سهامداران شرکت خدماتی شهرک صنعتی رضوانشهر )سهامی خاص( و همچنین کلیه صاحبان صنایع طرف قرارداد با شرکت شهرک های 
صنعتی استان اصفهان مستقر در شهرک یا نمایندگان قانونی آنان دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه )نوبت دوم( که در روز یکشنبه 
تاریخ 1404/03/18 ساعت 10صبح  به آدرس :شهرستان تیران وکرون ،شهر رضوانشهر،شهرک صنعتی ســنگ رضوانشهر، ساختمان اداری به کد پستی 

8533163595 تلفن03142523891تشکیل می گردد حضوربه هم رسانند.
موضوع جلسه:

1-استماع گزارش هیئت مدیره
2-استماع گزارش بازرس

3-بررسی و تصویب صورت های مالی و ترازنامه منتهی به سال 1403
4-انتخاب بازرس و حسابرس قانونی برای سال 1404

5-مواردی که در اختیار مجمع عمومی عادی می باشد.
هیئت مدیره 

 آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده و مجمع عمومی فوق العاده 
 شرکت فرین پوست جوان سازان آریا  )سهامی خاص(  

 ثبت شده به شماره 74236 و شناسه ملی 14012305554
بدینوسیله از کلیه صاحبان ســهام شرکت  فرین پوست جوان ســازان آریا  ) سهامی خاص ( ثبت شده به شــماره 74236 و شناسه ملی 
14012305554 دعوت به عمل می آید که در جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده راس ساعت 8 صبح و مجمع عمومی فوق العاده راس 
ساعت 10 صبح مورخ 1404/03/18  به آدرس استان اصفهان، شهرستان اصفهان، بخش مرکزي، شهر اصفهان، فیض، کوچه فضاي سبزشعله، 

کوچه شهید علي ضامن نظري ]6[، پلاک 12-، طبقه همکف کدپستی 8164983777 تشکیل می گردد حضور به هم رسانید.
دستور جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده : انتخاب و تعیین سمت مدیران ، تعیین دارندگان حق امضاء

هیئت مدیره دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده: اصلاح ماده 2 اساسنامه }تغییر موضوع{


